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Spørsmål i fylkesutvalet 23.05.17 - innfartsparkering 
 
I møteboka frå fylkesutvalet 23.05.17 er det teke inn følgjande: 
 

«Silje Hjemdal (Frp) stilte slikt spørsmål (c): 
 

«I 2015 vedtok fylkestinget en ambisiøs strategi for innfartsparkering frem mot 2030. Nå 
har man innført både køpris og mulighet for beredskapstakster. Dette oppleves som bare 
pisk for dem som er avhengig av å kjøre bil. Derfor er det svært viktig at HFK nå følger 
opp innfartsparkeringsstrategien for at det skal bli realistisk for en del bilister å parkere for 
å bruke kollektiv fremkomstmiddel. Snart er det ny høst og vinter, dette gjør at videre 
fremdrift forventes. 
 
Spørsmål: 
Hva er status for fremdriften for å oppfylle strategi for innfartsparkering? 
Hvilke konkrete både midlertidige og permanente parkeringer er under 
planlegging/bygging?» 

 
Det vil verte lagt fram skriftleg svar i seinare møte. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


